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ΘΕΜΑ:  Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

ΣΧΕΤ.:  Ερώτηση 5651/14-02-2019 της Βουλής των Ελλήνων.  

 

 Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης που κατέθεσε ο βουλευτής κ. Ιάσονας 

Φωτήλας με θέμα «Εγκατάλειψη των ΕΑΣ ή καθεστώς ομηρίας των εργαζομένων;» σας 

γνωρίζω, σύμφωνα με τα στοιχεία τα οποία τέθηκαν υπόψη μου, τα ακόλουθα: 

 Η εξυγίανση των Ελληνικών Αμυντικών Συστημάτων (ΕΑΣ ΑΒΕΕ) αποτελεί 

προτεραιότητα της Κυβέρνησης και αυτό αποδεικνύεται από ένα σύνολο ενεργειών που 

έχουν γίνει την τελευταία τετραετία, με πιο χαρακτηριστικές τις αυξήσεις μετοχικού 

κεφαλαίου εν μέσω συγκεκριμένου δημοσιονομικού πλαισίου. 

 Η παραμονή της εταιρείας σε αμιγώς δημόσιο έλεγχο αποτελεί Κεντρική 

κυβερνητική επιλογή. Ταυτόχρονα, το όραμα που μοιραζόμαστε με τους εργαζόμενους 

στα ΕΑΣ είναι η ανάκαμψη της εταιρείας, με ανάληψη υψηλής σημασίας προμηθειών και 

με αύξηση της παραγωγικότητας και φυσικά του κύκλου εργασιών, με ταυτόχρονη μείωση 

των πρωτογενών ελλειμμάτων. 

 Περαιτέρω, η νέα Διοίκηση εγκρίθηκε από την επιτροπή δημοσίων επιχειρήσεων, 

τραπεζών, οργανισμών κοινής ωφελείας και φορέων κοινωνικής ασφάλισης της Βουλής 

των Ελλήνων, στις 19/02/2019, ανέλαβε καθήκοντα στις 28/02/2019 (ΥΟΔΔ 97) και 

προγραμματίστηκε να έχει συσταθεί σε σώμα στις  04/03/2019. 

           Στο εργοστάσιο του Αιγίου υλοποιείται σήμερα η Σύμβαση 001
Α
/2006 (OPTION 

της 31/12/2014) για την προμήθεια 2320 πολυβόλων MINIMI. Επίσης, παράγονται 

μεταλλικά μέρη για την υλοποίηση της Σύμβασης 002
Α
/2017 για διόπτρες νυκτός των 

αντιαρματικών Carl Gustaf, της Σύμβασης 006
Α
/09 για φυσίγγιά 30mm των ελικοπτέρων 

Apache και της Σύμβασης 002
Α
/14 για βομβίδες 40mm HV. 

 



 

 

 

 

           Τέλος, για τα επόμενα έτη επιδιώκεται η ανάληψη έργου από το ΥΠΕΘΑ για την 

αναβάθμιση των τυφεκίων G3 των Ενόπλων Δυνάμεων. 
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